



本人 / 團體 樂意作出單次捐款

Yes, I / My Organization would like to make a one-off donation of

港幣 HK\$: _____

捐款者資料 Donor's Information

先生 Mr. / 女士 Ms. 姓名 Name: _____

地址 Address: _____

手提電話 Mobile No.: _____ 電郵 Email: _____

是否需要收據 Receipt Required: 是Yes 收據抬頭 Name on receipt: _____ / 否No

(* 捐款港幣一百元或以上，可憑收據申請稅務扣除。 All Donstions of HK\$100 or above are tax deductible.)

捐款方法 Donation Methods

劃線支票 Crossed Cheque: 抬頭寫「工業傷亡權益會有限公司」
Make cheque payable to "Association for the Rights of Industrial Accident Victims Limited"

銀行直接存款 Direct Bank in: 恒生銀行(Hang Seng Bank): 295-3-086820

轉數快(FPS)捐款: 快速支付系統識別碼 FPS ID: 164842163

7-11 便利店現金存款 7-Eleven Cash Donation:

7-11(HSBC)



400993456789116

支付寶香港AlipayHK慈善平台:
<https://www.ariav.org.hk/alipay>



請將支票/銀行存款收據/付款截圖，連同本表格，傳真或郵寄或 WhatsApp 6996 6214 至本會。

經由「01心意」電子平台捐款:
<https://www.ariav.org.hk/heart>



在成功付款後，按指示索取由電子平台發出的電子收據。

收集個人資料聲明 Purposes of Collecting and Personal Information

你所提供的個人資料是自願性的。若你未能提供足夠個人資料，本會將不能處理有關捐款。
The provision of personal data is voluntary. However, if you do not provide sufficient personal data, we may not be able to process your donations.

你的個人資料將會保密處理，本會只會使用你的個人資料用作發出捐款收據、募捐、傳訊及相關活動等用途。
Your personal information will be treated as strictly confidential and used sole for handing your donation, fundraising appeal, communication and relevant activities.

在未得到你的同意下，我們絕不會向外披露你的個人資料。
No personal data shall be disclosed to other organizations or individuals without your prior consent.

你有權要求查閱及修正我們所持有關於你的個人資料，如你希望查閱或修正我們所持有關於你的資料，請電郵: info@ariav.org.hk。
You have the right to request access and correct held personal data held by us. Any data access and correction request should be made in writing by mail at info@ariav.org.hk

本人不願意接收工業傷亡權益會的資訊
I do not wish to receive information from the Association for the Rights of Industrial Accident Victims Limited.

日期 Date: _____

簽署 Signature: _____